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မတ္ ၂၄၊ ၂၀၁၈
 
ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီးအတြင္း ေဆာင္ 

ရြက္မည့္ ေဒသႏၲရလုပ္ငန္းစီမံခ်က္ အေသး 
စိတ္အခ်က္အလက္မ်ားကို တိုင္းေဒသႀကီး 
အစိုးရအဖြဲ႕က လႊတ္ေတာ္သို႔ လာေရာက္ 
ရွင္းလင္းေဆြးေႏြးၿပီး လႊတ္ေတာ္၏အတည္ 
ျပဳခ်က္ရရွိမွသာ ေဆာင္ရြက္ရန္ တိုင္းလႊတ္ 
ေတာ္က အတည္ျပဳ ဆံုးျဖတ္သည္။ 

မတ္လ ၂၃ ရက္ ရန္ကုန္တုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ ရန္ကုန္တုိင္း 
ေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕က တင္သြင္းသည့္ 
၂၀၁၈ ဧၿပီမွ စက္တင္ဘာအထိ ေျခာက္လ 
အတြက္ ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီး၏ ေဒသႏၲရ 
စီမံကိန္းဥပေဒၾကမ္းကို လႊတ္ေတာ္ဘ႑ာ 
ေရး၊ စီမံကိန္းႏွင့္ စီးပြားေရးေကာ္မတီအပါ 
အဝင္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ကိုးဦးက 
ေဆြးေႏြးၿပီး အထက္ပါအခ်က္ကို ထည့္ 
သြင္း အတည္ျပဳခဲ့သည္။

ရန္ကုန္တိုင္းေဒသႀကီး အစိုးရအဖြဲ႕က 
တင္သြင္းသည့္ ေဒသႏၲရစီမံကိန္း ဥပေဒ 
ၾကမ္းတြင္ စီမံကိန္း၏ ရည္မွန္းခ်က္၊ ရင္းႏွီး 
ျမႇဳပ္ႏွံမႈပံုစံ၊ ရင္းႏွီးျမႇဳပ္ႏွံမႈပမာဏ၊ ႏုိင္ငံသူ 
ႏိုင္ငံသားမ်ားအေပၚ အက်ဳိးျဖစ္ထြန္းေစမႈ 
စသည့္ အခ်က္အလက္မ်ားကို လႊတ္ေတာ္ 
သို႔တင္ျပ၍ ကိုယ္စားလွယ္မ်ားက ေဆြးေႏြး 
ၿပီးမွသာလွ်င္ အတည္ျပဳ ေဆာင္ရြက္သင့္ 
ေၾကာင္း တိုင္းလႊတ္ေတာ္၊ ဘ႑ာေရး၊ စီမံ 
ကိန္းႏွင့္ စီးပြားေရးေကာ္မတီဥကၠ႒ ေဒၚစႏၵာ 
မင္းက ေျပာသည္။

ကုိယ္စားလွယ္မ်ား၏ ေဆြးေႏြးခ်က္မ်ား 
အား သက္ဆုိင္ရာ တိုင္းေဒသႀကီးအဆင့္ 
အဖဲြ႕ဝင္က ျပန္လည္ရွင္းလင္းေဆြးေႏြးၿပီး 
လႊတ္ေတာ္၏အဆံုးအျဖတ္ရယူရာ ဥပေဒ 
ၾကမ္းႏွင့္ ဥပေဒၾကမ္း ေနာက္ဆက္တြဲ(၁)၊ 
(၂) တို႔ကို လႊတ္ေတာ္က အတည္ျပဳခဲ့သည္။ 

(ကိးုကား-www.7daydaily.com)  

ေဒသႏၲရလုပ္ငန္းစီမံခ်က္မ်ားကို  တိုင္းလႊတ္ေတာ္ခြင့္ျပဳခ်က္ရမွသာ  

ေဆာင္ရြက္ရန္  လႊတ္ေတာ္ဆံုးျဖတ္

မတ္ ၂၇ ၊ ၂၀၁၈ 
 
ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္းျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္သက္တမ္း ၂ ႏွစ္ေက်ာ္ 

အတြင္း၌ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ကိုယ္စားလွယ္ ၆၁ ဦးက ၾကယ္ပြင့္ျပ 
ေမးခြန္း ၄၀၀ ေက်ာ္ ေမးျမန္းခဲ့သည္ ဟုသိရသည္။ 

ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ န၀မပံုမွန္အစည္းအေ၀း 
ပထမေန႔ျဖစ္သည့္ မတ္လ ၂၆ ရက္တြင္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒က 
အဖြင့္မိန္႔ခြန္းေျပာၾကားရာ၌ ယင္းသို႔ေျပာၾကားခဲ့သည္။  လႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္တစ္ဦးတည္းက ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အတြင္း ၾကယ္ 
ပြင့္ျပေမးခြန္း ၅၇ ခုအထိ ေမးျမန္းသည့္ မွတ္တမ္းမ်ားရွိေၾကာင္း 

ဦးစုိင္းလံုးဆိုင္က ေျပာသည္။
''ကိုယ္စားလွယ္ တစ္ဦးတည္းက အခုလိုၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္းေတြ 

လႊတ္ေတာ္က်င္းပစဥ္ တိုင္းေမးျမန္းခဲ့တာမ်ဳိးရွိသလို ယေန႔အခ်ိန္ထိ 
ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း ေမးျမန္းျခင္းမရွိေသးတဲ့ ကိုယ္စားလွယ္ေတြ 
လည္း ရိွိေနပါတယ္""ဟု ဦးစိုင္းလံုးဆိုင္ကဆိုသည္။  

ရွမ္းျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားအေနျဖင့္ ဥပေဒ 
ျပဳေရး ေဆာင္ရြက္ရာတြင္ အုပ္ခ်ဳပ္ေရးလုပ္ငန္းမ်ားကို ၀င္ေရာက္ 
စြက္ဖက္မႈမ်ဳိးမျဖစ္ေစရန္  အေလးထားေဆာင္ရြက္ရမည္ျဖစ္ေၾကာင္း 
ဦးစိုင္းလံုးဆိုင္ကေျပာသည္။
(ကိးုကား-www.7daydaily.com)

ရွမ္းလႊတ္ေတာ္ ဒုတိယအႀကိမ္သက္တမ္းအတြင္း ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္း ၄၀၀ ေက်ာ္ ေမးျမန္းထားဟုဆို
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၅၂

မတ္ ၂၄၊ ၂၀၁၈

မတ္လ ၂၃ ရက္ မႏၲေလးတုိင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္ န၀မပံုမွန္အစည္းအေ၀းတြင္ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေဒါက္တာ 
ညီမင္းဟန္ (ေအာင္ေျမသာစံ-၁) မႏၲေလး 
တိုင္းေဒသႀကီး အတြင္း  အေကာင္ထည္ေဖာ္ 
ေဆာင္ရြက္ေနသည့္ စီမံကိန္းႀကီးမ်ားကို 
တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္သို႔ တင္ျပ 
အတည္ျပဳခ်က္ရယူရန္ အစီအစဥ္ ရွိ၊ မရွိ  
ေမးျမန္းခဲ့သည္။ 

လက္ရွိ မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီးအတြင္း 
အေကာင္အထည္ေဖာ္  ေဆာင္ရြက္ေန 
ေသာ စီမံကိန္းမ်ားသည္ ယခင္အစိုးရလက္ 
ထက္ကခြင့္ျပဳခဲ့ေသာ စီမံကိန္းမ်ားကို ဆက္ 
လက္ အေကာင္အထည္ေဖာ္ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း၊ 
ယခုဒုတိယအႀကိမ္ လႊတ္ေတာ္သက္တမ္း 
အတြင္း စီမံကိန္းမ်ားလုပ္ကိုင္ရန္ စိတ္ပါ 
၀င္စားသူမ်ားက လာေရာက္ေလ့လာသည့္ 
အဆင့္သာရွိၿပီး မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီး 
အစိုးရအဖြဲ႕အေနျဖင့္ မည္သည့္စီမံကိန္း 

ကိုမွ် သေဘာတူညီျခင္း မျပဳလုပ္ရေသး 
သျဖင့္ တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္သို႔ တင္ျပ 
ခြင့္ျပဳခ်က္ရယူရန္ အစီအစဥ္ မရွိေသး  
ေၾကာင္း ဦးျမတ္သူက ေျပာသည္။

အဆိုပါေမးခြန္းကို ေမးျမန္းရသည့္ ရည္ 
ရြယ္ခ်က္သည္ စီမံကိန္းမ်ားကို လႊတ္ေတာ္ 
သို႔ ပြင့္လင္းျမင္သာစြာ ခ်ျပျခင္းအားျဖင့္ 
ႏိုင္ငံေတာ္အေနျဖင့္ ရသင့္ရထုိက္ေသာ 
အခြန္အခမ်ားရရွိေစရန္၊ အဂတိလိုက္စားမႈ 
နည္းပါးေစရန္၊ စီမံခန္႔ခြဲမႈအလြဲမ်ား ေလွ်ာ့ခ် 
ႏုိင္ရန္၊ စီမံကိန္း၏အက်ဳ းိအျပစ္မ်ား တြက္ဆ 
ႏုိင္ရန္ရည္ရြယ္ေၾကာင္း ေဒါက္တာညီမင္း 
ဟန္က ေျပာသည္။

မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီးအတြင္း New 
Mandalay Resort City စီမံကိန္း၊ ၿမိဳ႕သာ 
စက္မႈဥယ်ာဥ္ စီမံကိန္း၊ အမရပူရၿမိဳ႕ျပ (ရွမ္း 
ကေလးကြၽန္း)ဖြံ႕ၿဖိဳးေရးစီမံကိန္းႏွင့္ ေတာင္ 
သမန္သစၥာအပန္းေျဖ ဟိုတယ္စီမံကိန္း 
စသည့္ ၿမိဳ႕ျပစီမံကိန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ေန 
သည္။
(ကိးုကား- www.7daydaily.com)

မတ္ ၁၈၊ ၂၀၁၈

အေရးႀကီးသည့္ စီမံကိန္းမ်ားအပါအဝင္ 
အစိုးရစီမံကိန္းမ်ားကို တိုင္းလႊတ္ေတာ္ 
အတြင္း ညႇိႏႈိင္းေဆြးေႏြးႏိုင္ရန္ တင္ျပမည္ 
ျဖစ္ေၾကာင္း တနသၤာရီတုိင္းေဒသႀကီးအစုိးရ 
အဖြဲ႕ စီမံဘ႑ာဝန္ႀကီး ဦးၿဖိဳးဝင္းထြန္း 
က 7Day Daily သတင္းစာအား ေျပာ 
သည္။

စီမံကိန္းမ်ား လႊတ္ေတာ္တင္ရန္ လို၊ 
မလို တိုင္းအစိုးရႏွင့္ လႊတ္ေတာ္အၾကား 
အျငင္းပြားေနမႈကို ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံဥပေဒ 
ဆိုင္ရာ ခံု႐ံုးတင္၍ အဆံုးအျဖတ္ခံယူရန္  
ဒီခ်ဳ ပ္တုိင္းလႊတ္ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ အမ်ားစု 
က ဆႏၵရွိသည့္အေျခအေနတြင္ ၎က 
အထက္ပါအတိုင္း ေျပာၾကားခဲ့ျခင္း ျဖစ္ 
သည္။ 

 ''အခုေလာေလာဆယ္ အစိုးရအဖြဲ႕က 
စီမံကိန္းေတြကို လႊႊတ္ေတာ္လာၿပီး အတည္ 
ျပဳခိုင္းေနတာေတြျဖစ္ေနၿပီ။ အရင္ကလို 
လံုးဝလာမတင္တာမ်ဳိး မဟုတ္ဘူး။ အဲဒါ 
ေၾကာင့္ ခံု႐ံုးတင္မယ့္ကိစၥကို ဆိုင္းငံ့ထားၿပီး 
ေစာင့္ၾကည့္ေနတ့ဲသေဘာပါ""ဟု လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒ကေျပာသည္။

သို႔ေသာ္ တိုင္းအစိုးရအဖြဲ႕က သရက္ 
ေခ်ာင္း ငါးေလးလံေစ်းႏွင့္ ဖြံ႕ၿဖိဳးေရးဇုန္ 
စီမံကိန္းအပါအဝင္ ၿမိတ္ၿမိဳ႕နယ္အတြင္း 
အေကာင္အထည္ေဖာ္ ေဆာင္ရြက္မည့္ 
ေက်ာက္ဖ်ားၿမိဳ႕သစ္စီမံကိန္းမ်ားကိုမူ လႊတ္ 
ေတာ္သို႔တင္ျပလာျခင္း မရွိေသးေၾကာင္း 
၎က ဆိုသည္။

(ကိးုကား-www.7daydaily.com)

ကခ်င္ျပည္နယ္အစုိးရအဖဲြ႕မွ တင္သြင္းသည့္ ေျမယာခြန္ဥပေဒၾကမ္းကုိ ကခ်င္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္

ဥပေဒၾကမ္းေကာ္မတီက စိစစ္ေနစဥ္။  
(ကိးုကား - Chen Dang Hken MP)

မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီးအတြင္း  အေကာင္အထည္ေဖာ္ေနသည့္ 

စီမံကိန္းမ်ား  လႊတ္ေတာ္သို႕တင္ျပရန္  အစီအစဥ္မရွိဟုဆို

အေရးႀကီးသည့္ 

စီမံကိန္းမ်ားကို 

လႊတ္ေတာ္သို႕တင္ျပမည္ဟု 

တနသၤာရီတိုင္းအစိုးရ

အဖြဲ ႕ဝင္ေျပာၾကား

သတင္းဓာတ္ပုံ
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၂)၊ အမွတ္-၅၂

သတင္းတို

မတ္ ၂၉ ၊ ၂၀၁၈ 
 
တနသၤာရီတိုင္းေဒသႀကီးမွာ အဆိုျပဳ 

ထားတဲ့ ေလညာအမ်ဳိးသားဥယ်ာဥ္ႏွင့္ 
တနသၤာရီ အမ်ဳိးသားဥယ်ာဥ္စီမံကိန္းကို 
နယ္နိမိတ္သတ္မွတ္မည္ဆုိလွ်င္ ယင္းသတ္ 
မွတ္ဧရိယာတြင္ပါေနသည့္ ေဒသခံမ်ား၏ 
ဥယ်ာဥ္ၿခံေျမမ်ားမပါေအာင္ ကြင္းဆင္း 
ေဆာင္ရြက္သြားမည္ဟု တနသၤာရီတိုင္း 
ေဒသႀကီး သယံဇာတႏွင့္သဘာဝပတ္ဝန္း 
က်င္ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး ဦးျမင့္ေမာင္က  
မတ္လ ၂၉ ရက္ တနသၤာရီတိုင္းေဒသႀကီး 
လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးတြင္ ေျပာသည္။ 

''အဆိုျပဳထားသည့္ ေလညာအမ်ိဳးသား 
ဥယ်ာဥ္ႏွင့္ တနသၤာရီအဆိုျပဳ အမ်ဳိးသား 
ဥယ်ာဥ္တည္ေထာင္ရာတြင္ ဌာေနတိုင္းရင္း 
သားမ်ား လူမႈဘဝအေျခအေန မထိခိုက္ေစ 
ဘဲ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ ထိန္းသိမ္းေရးလုပ္ 
ငန္းကို မည္သုိ႔လုပ္ကိုင္မလဲ""ဟု တနသၤာရီ 
ၿမိဳ႕နယ္ တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ဦးရဲျမင့္ေဆြက လႊတ္ေတာ္တြင္ ေမးျမန္း 

ခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။ 
ယင္းဥယ်ာဥ္မ်ားကုိ ၂၀၀၂ ခုႏွစ္က  

သစ္ေတာေရးရာဝန္ႀကီးဌာနက သတ္မွတ္ခဲ့ 
ၿပီး တနသၤာရီၿမိဳ႕နယ္ တနသၤာရီအမ်ဳိးသား 
ဥယ်ာဥ္အတြင္းတြင္ ေက်းရြာ ၄၂ ရြာ ပါဝင္ 
ၿပီး လူဦးေရ တစ္ေသာင္းေလးေထာင္ေက်ာ္ 
ပါဝင္သည္။ ေလညာ အဆိုျပဳအမ်ဳိးသား 
ဥယ်ာဥ္တြင္ ေက်းရြာေပါင္း ၁၃ ရြာ ပါဝင္ေန 
ရာ ဌာေနတုိင္းရင္းသားမ်ားပိုင္သည့္ ဥယ်ာဥ္ 
ၿခံေျမမ်ား ေက်းရြာမ်ားပါဝင္မည္ကို ေဒသခံ 

မ်ား စိုးရိမ္လ်က္ရွိသည္။ 
လက္ရွိအခ်ိန္တြင္ ထုိအဆိုျပဳ ဥယ်ာဥ္ 

ႏွစ္ခုကို ေၾကးတိုင္အမွတ္ ၅ ခုႏွင့္ စိစစ္ 
ေဆာင္ရြက္ေနဆဲအဆင့္သာ ရွိိေနေသး 
ေၾကာင္း သယံဇာတႏွင့္သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ 
ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီးက ေျပာသည္။ 
(ကိးုကား-www.rfa.org)

အမ်ဳိးသားဥယ်ာဥ္စီမံကိန္းႏွင့္  ဌာေနတုိင္းရင္းသားမ်ား၏  စုိးရိမ္မႈ

  ေဖေဖာ္ဝါရီလ ၂၀ ရက္ေန႔ ခ်င္းအမ်ဳိး 
သားေန႔ကို ခ်င္းျပည္နယ္အတြင္း အစိုးရ႐ံုး
ပိတ္ရက္ေန႔အျဖစ္သတ္မွတ္ရန္ တုိက္တြန္း 
သည့္အဆုိကုိ မတ္လ ၂၂ ရက္ေန႔က ခ်င္း 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ အစည္းအေဝးတြင္ 
အတည္ျပဳခ့ဲၿပီး ယင္းအဆုိကို ျပည္နယ္အစိုးရ 
အဖဲြ႕က အေကာင္အထည္ေဖာ္ရန္သာ က်န္ 
ေတာ့ေၾကာင္း ယင္းအဆုိတင္သြင္းခဲ့သည့္ 
တီးတိန္ၿမိဳ႕ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စား 
လွယ္ ပူးထန္ဒိတ္ခုပ္က ေျပာသည္။  
(ကုိးကား- thevoicemyanmar.com/Chin World)

  ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ 
ေတာ္ နဝမပုံမွန္အစည္းအေဝး၌ ရွမ္းတိုင္း 
ရင္းသားမ်ား ဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ SNLD ၏ 
မိုင္းကိုင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္အမတ္ ဦးစိုင္း 
လုံက ''ျမန္မာနိုင္ငံလြတ္လပ္ေရးအတြက္ 
သမိုင္းအစဥ္အလာႀကီးမားခဲ့ေသာ ေဖေဖာ္ 
ဝါရီလ ၇ ရက္ေန႔ ရွမ္းျပည္နယ္ေန႔ကို ရွမ္း 
ျပည္နယ္အတြင္း အစိုးရ႐ုံးပိတ္ရက္အျဖစ္
သတ္မွတ္ေပးရန္"" လႊတ္ေတာ္တြင္း အဆိုျပဳ 
သည့္အေပၚ  မဲခြဲဆုံးျဖတ္ရာ တစ္မဲအလုိျဖင့္ 
ကပ္၍ ႐ႈံးနိမ့္သြားခဲ့သည္။ 
(ကိးုကား-http://burmese.shannews.org)

မတ္ ၃၀ ရက္၊ ၂၀၁၈ 
 
ကခ်င္ျပည္နယ္၊ ဖားကန္႔ၿမိဳ႕နယ္၊ လံုးခင္းရတနာနယ္ေျမမွ ၿပီးခဲ့သည့္ ၂၀၁၄ ခုႏွစ္မွ 

ယခုႏွစ္ ေဖေဖာ္ဝါရီလအတြင္း ေက်ာက္စိမ္းအ႐ိုင္း အခြန္ေကာက္ခံခဲ့ရာမွ စုစုေပါင္း 
က်ပ္သန္းေပါင္း ငါးေသာင္းေက်ာ္ရရွိခဲ့ေၾကာင္း ကခ်င္ျပည္နယ္၊ သယံဇာတႏွင့္ သဘာဝ 
ပတ္ပတ္ဝန္းက်င္ ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး ဦးHလေအာင္က ေျပာၾကားသည္။

ေက်ာက္စိမ္းမ်ားကို ကားမ်ဳိးစံုျဖင့္ သယ္ယူေနသည္မွာ တရားဝင္ဟုတ္မဟုတ္ႏွင့္ ႏွစ္စဥ္ 
အခြန္ေငြရရွိမႈအေျခအေနမ်ားႏွင့္ ပတ္သက္ၿပီး ဖားကန္႔ၿမိဳ႕နယ္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္ ဦးဒါရွီလဆိုင္းက မတ္လ ၂၈ ရက္ လႊတ္ေတာ္တြင္ေမးျမန္းခဲ့ရာ သယံဇာတႏွင့္ 
သဘာ၀ပတ္၀န္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး ဦးHလေအာင္က က်ပ္သန္းေပါင္း ၅၅၅၄၇.၃၄၉ 
ႏိုင္ငံေတာ္ရဲ႕ အခြန္ဘ႑ာအျဖစ္ ေကာက္ခံရရွိသည္ဟုဆုိသည္။  

ႏိုင္ငံေတာ္က ႏွစ္အလိုက္ သက္တမ္းခြင့္ျပဳထားေသာ ကုမၸဏီမ်ားအေနျဖင့္ တူးေဖာ္ရရွိ 
သည့္ ေက်ာက္စိမ္းအ႐ုိင္းတံုးမ်ားကို သက္ဆိုင္ရာ တန္ဖိုးျဖတ္အဖြဲ႕ကိုျပသၿပီး မွတ္ပံုတင္ျခင္း၊ 
ရတနာခြန္ေဆာင္ျခင္းမ်ား ျပဳလုပ္ရသည္။ အခြန္ေဆာင္ၿပီးလွ်င္ ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႔ သယံ 
ဇာတႏွင့္ သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရး ဝန္ႀကီး႒ာန၏ ခြင့္ျပဳေမာ္ေတာ္ယာဥ္ျဖင့္ တင္ 
ေဆာင္ၿပီး၊ ေျမာက္ပိုင္းတိုင္းစစ္႒ာနခ်ဳပ္၏ လံုၿခံဳေရးခြင့္ျပဳခ်က္အရ ေနျပည္ေတာ္၊ ျမစ္ႀကီး 
နားၿမိဳ႕မ်ားသုိ႔ သယ္ယူခြင့္ျပဳသည္ဟု ဝန္ႀကီးက ေျပာသည္။ 
(ကိးုကား-www.rfa.org/burmese)

ေက်ာက္စိမ္းအ႐ုိင္းအခြန္ေငြ က်ပ္သန္းေပါင္း ၅ ေသာင္းေက်ာ္ ရရွိ

တနသၤာရီတိုင္းေဒသႀကီး သယံဇာတႏွင့္သဘာဝပတ္ဝန္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရးဝန္ႀကီး ဦးျမင့္ေမာင္ကို ေတြ႕ရစဥ္

။(ဓာတ္ပုံ - Kyaw Lwin Oo/RFA)


